



Associazione delle organizzazioni di ingegneria,
di architettura e di consulenza tecnico-economica



Presidente

Roma, 24 gennaio 2024

ATTESTATO

Si attesta che la TEAM Engineering SpA, con sede a Roma in Via C. Manassei 38, è regolarmente iscritta all'OICE con il numero 176/83.

TEAM Engineering SpA svolge attività di studio, progettazione e direzione lavori nei settori: urbanistica e territorio; architettura; ingegneria civile; ingegneria dei trasporti (ferrovie, strade, metropolitane). In particolare la società è specializzata nel settore: Ingegneria ferroviaria.

L'OICE, con 329 Associati, è l'Associazione di categoria della Confindustria che rappresenta le organizzazioni di ingegneria, di architettura e consulenza tecnico-economica operanti in Italia e all'estero.

Sul piano internazionale è tra i soci fondatori dell'EFCA (European Federation of Engineering Consultancy Associations), che raggruppa le Associazioni delle società d'ingegneria e architettura di tutti i paesi europei. E' inoltre "Member Association" di FIDIC (International Federation of Consulting Engineers).

In fede.



Giorgio Lupoi



Association of Italian Engineering, Architectural
and Technical-Economic Consulting Organizations



President

Rome, 24 January 2024

CERTIFICATE

We hereby certify that TEAM Engineering SpA, with head office in Rome, via C. Manassei 38, is duly registered with OICE (Association of Engineering and Economic Consulting Organizations) under registry number 176/83.

TEAM Engineering SpA activities include design and works supervision in the following fields: urbanization and land development, architecture, civil engineering, transportation engineering (railways, roads, metro lines). In particular TEAM Engineering SpA is specialized in the sector of Railway Engineering.

OICE, having 329 registered Members, is the trade association representing in Confindustria the engineering, architecture and technical consulting firms operating in Italy and abroad.

At international level OICE is a charter member of EFCA (European Federation of Engineering Consultancy Associations), that joins together the European Associations of engineering and architectural companies. It's also "Member Association" of FIDIC (International Federation of Consulting Engineers).

In witness whereof.



Giorgio Lupoi



Associazione delle organizzazioni di ingegneria,
di architettura e di consulenza tecnico-economica



Presidente

Rome, 24 Janvier 2024

AGREMENT

Nous certifions que la société TEAM Engineering SpA, qui a son siège à Rome, Via C. Manassei 38, est régulièrement inscrite à l'OICE (Association des Organisations d'Ingénierie, d'Architecture et de Conseil technico-économique) avec le code de référence: 176/83.

TEAM Engineering SpA réalise les études et la supervision des travaux dans les domaines suivants: l'aménagement urbain; l'architecture; les travaux publics; l'ingénierie des transports (chemins de fer, routes, métros). En particulier, la société se spécialise dans le secteur de l'Ingénierie Ferroviaire.

L'OICE compte 329 associés et rassemble les sociétés d'ingénierie italiennes plus qualifiées qui opèrent en Italie et à l'étranger.

L'OICE est membre de Confindustria. A l'échelon international elle est l'un des membres fondateurs de l'Efca (European Foundation of Engineering Consultancy Associations). L'OICE est aussi member associé à la FIDIC (International Federation of Consulting Engineers).

Cette attestation fait foi.

Giorgio Lupoi